
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. június 30-ai rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel alpolgármester, Batta Attila Viktor képviselő, Harmat Mihályné 

képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva 

képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó 

képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Tarné Gonda Róza belső ellenőr, Boross 

Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető, Biriszló Beáta hatósági osztályvezető, Szabó Péter 

városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-helyettes, Békefi-Mucsi Lídia 

vagyongazdálkodó, dr. Sebestyén Katalin városfejlesztési csoportvezető, Rácz Péter Béla mezőtúri 

járási hivatalvezető, Liszkai Zoltán ezredes, a katasztrófavédelmi kirendeltség vezetője, Ádám Tibor 

tűzoltó alezredes, tűzoltóparancsnok, Rehák Zsolt, a TRV ZRT. Törökszentmiklósi Üzemmérnökség 

szennyvízágazat vezetője, Tukarcs Alex, a Törökszentmiklósi ivóvízágazat vezetője, Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető, Csekő István informatikus.  

 

Szűcs Dániel: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. Külön köszöntöm ülésünkön Rácz Péter Béla járási 

hivatalvezető urat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő képviselő közül jelen van 10 fő, 

az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Kovács Péter József képviselő. Az ülésről hangfelvétel 

és jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek Kötél János és Batta Attila Viktor képviselőket 

kérem fel. 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2022. június 24-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

118/2022.(VI.30.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. június 30-ai rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. június 30-ai rendes nyilvános 

ülése napirendjét. 

 

1. Beszámoló a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi 

tevékenységéről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

2. A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi üzemeltetési tevékenységéről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

3. A Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozóval kötött feladat-ellátási szerződés módosítása 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 
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4. A Mezőtúr-Szarvas komp és révátkelőhely viteldíjainak módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzatánál 2021. évben végzett ellenőrzésekről és azok 

tapasztalatairól 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

6. A gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló 23/2014.(XII. 15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

7. Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

8. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatásról szóló 

21/2020.(VIII.27.) számú önkormányzati rendelete módosításáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

9. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet megalkotásáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

10. A Kákafoki Horgász Egyesület Ligeti tó 5,5 ha vízfelületének halgazdálkodásával kapcsolatos 

tevékenységének 2021. évi beszámolójáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

11. A Kákafoki Horgász Egyesület „Harcsás-Túrtő-Halásztelek” holtágrendszerrel kapcsolatos 

tevékenységének 2021. évi beszámolójáról 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

12. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről 

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester 

 

13. Tájékoztató a 2022. április 19. – 2022. június 13. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről, 

eseményeiről, tájékoztató a Mezőtúr Város Önkormányzata által megvalósítás alatt álló 

beruházások haladásáról  

Előadó: Szűcs Dániel alpolgármester   

 

14. Bejelentések 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

Szűcs Dániel: A napirendek megtárgyalása előtt két szomorú hírt szeretnék közölni. Dr. Dobra Ibolya 

gyermekorvos és Búsi Lajos, Mezőtúr Város díszpolgára elhalálozott. Emlékük előtt tisztelegve 

kérem a jelenlévőket, egy perces néma felállással emlékezzünk.  
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(Emlékezés.) 

 

1.napirend 

 

Beszámoló a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi tevékenységéről 

 

Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásánál köszöntöm Liszkai Zoltán ezredes urat, a katasztrófavédelmi 

kirendeltség vezetőjét, és Ádám Tibor tűzoltó alezredes urat, tűzoltóparancsnokot.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal egyhangúlag elfogadásra javasolja a beszámolót a képviselő-

testület részére.  

Kívánnak-e a beszámolóhoz kiegészítést tenni? 

 

Ádám Tibor: Igen. A mi munkánkat a beavatkozásoknak a milyenségét, gyakoriságát leginkább az 

időjárás befolyásolja. Az idei évhez hasonlóan elég aszályos év volt a 2021-es év is. Ennek 

megfelelően a belvízzel nem volt különösebb problémánk. Ebben az évben már nagyon sok szabadtéri 

tüzünk volt nagy kárértékkel, amely a leginkább a szárazságnak köszönhető. Az elmúlt évben sajnos 

két halálesetes tüzünk is volt egy naptári napon. Mindkét eset egyedülálló, idős személyeknél 

következett be. Arra szeretnék kérni mindenkit, hogy jobban figyeljen oda lakókörnyezetére.  

Az önkormányzatokhoz visszakerült, hogy szabályozza a belterületi zöldhulladék égetést a lakosság 

számára áprilistól-októberig.  

 

Szűcs Dániel: Az önkormányzat vezetése és a lakosság nevében és részéről szeretném köszönetünket 

kinyilvánítani az állomány minden tagjának a 2021. évben végzett munkájáért.  

A határozati javaslathoz szóbeli kiegészítéssel és módosítással élnék, mely így hangzik: 

„Mezőtúr Város Képviselő-testülete a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség minden 

dolgozójának köszönetét fejezi ki a 2021. évi tevékenységéért.” 

 

Patkós Éva: Intézményünk nevében szeretném megköszönni Mezőtúri Katasztrófavédelmi 

Kirendeltség vezetőinek és dolgozóinak a munkáját.  

 

Szűcs Dániel: Tisztelettel megköszönöm az előterjesztés elkészítésében részt vevők munkáját.  

Szavazásra bocsájtom a módosító javaslatomat, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal egyhangúlag a módosító javaslatot elfogadta.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

119/2022.(VI.30.)  képviselő-testületi határozata 

 

Beszámoló a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 2021. évi tűzvédelmi tevékenységéről  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja, valamint a tűz elleni védekezésről, a műszaki mentésről és a tűzoltóságról szóló 

1996. évi XXXI. törvény 30.§ (5) bekezdése alapján, – figyelemmel Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) bekezdésére – az alábbi határozatot 

hozza:   

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság 

2021. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót a határozat melléklete szerint elfogadja. 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete a Mezőtúri Katasztrófavédelmi Kirendeltség minden 

dolgozójának köszönetét fejezi ki a 2021. évi tevékenységéért.  
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A képviselő-testület határozatról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Egészségügyi és Szociális Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Hivatásos Tűzoltó-parancsnokság – hivatali kapun 

 

 

2.napirendi pont 

 

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi üzemeltetési tevékenységéről 

 

Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásánál köszöntöm Rehák Zsoltot, a Törökszentmiklósi 

üzemmérnökség szennyvízágazat vezetőjét és Tukarcs Alexet, a Törökszentmiklósi üzemmérnökség 

ivóvízágazat vezetőjét.  

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság a beszámolót 7 nem egyhangú szavazattal 

nem javasolja elfogadásra a képviselő-testület részére.   

Több éve probléma a TRV Zrt. részéről, hogy a műszaki hibaelhárítást követően a terület 

visszarendezése és az eredeti állapotnak a visszaállítása nem olyan minőségben és gyorsasággal 

valósul meg, mint ahogy az elvárható lenne. A TRV Zrt. osztályvezető asszonya szerint ennek a 

háttérében kapacitásproblémák állnak, mely szerint az alvállalkozó nem jön ide időben és nem állítja 

helyre a műszaki elhárítást követően a munkaterületeket. Ez a mezőtúri lakosoknak nem megfelelő. 

Minimum elvárható lenne, hogy az eredeti állapotot mielőbb helyreállítsa a TRV Zrt. Ezzel 

kapcsolatosan levelet is írtunk a TRV Zrt-hez. Amennyiben ebben nem történik rövid úton sürgős 

változás, akkor kezdeményezzük, hogy más alvállalkozó bevonásával oldja meg a TRV Zrt. ezt a 

feladatot. Amennyiben a TRV Zrt-nek szüksége van rá, tudunk ajánlani ilyen cégeket az alvállalkozói 

munka elvégzésére.  Rendszeresen nem történik meg a hibaelhárítás után a helyreállítás határidőn 

belül. Sok esetben balesetveszélyes állapotok is felmerülnek, így a bizottság nem véletlenül nem 

javasolja a beszámolót elfogadásra. Bízom benne, hogy ebben változás történhet még az idei évben, 

ezért is tettük ezt a javaslatot.  

 

Kovács Mihály: A pénzügyi bizottsági ülésen tettünk fel kérdéseket, de mivel ezekre nem kaptunk 

választ, most felteszem újra.  

A 2021. évi beszámolókor elfogadtunk és támogattunk egy olyan javaslatot, ami Önöktől érkezett, 

hogy a 400 m3-es ivóvíztartálynak a felújításához nyújtsunk segítséget, illetve támogatást. 

Amennyiben ennek anyagi vonzata van, azt a bérleti díjból fedezzük. Úgy tudom, megvan a kiviteli 

terv, teljes egészében engedélyezve van. Ebben az előterjesztésben azonban még mindig feltételes 

módban szerepel ennek a beruházása. Jön a nyár nehezebb része és elképzelhető, hogy 

vízkorlátozások lesznek emiatt.  

Aki aláírta ezt a beszámolót, az elolvasta-e, hogy mit írt alá? Ugyanis pl. a 12. oldal első és második 

bekezdése értelmezhetetlen számomra. Ebből az nem igaz, hogy a csapadékvizeket elvezeti a 

szennyvízcsatorna rendszer. Az igaz, hogy ezek a szennyvízrendszerek nem száz százalékban zárnak. 

Ezt azonban így kijelenteni, hogy ez egy egyesített rendszer, az nem igaz. Kijelenthetem, hogy 

nagyon sok probléma van az ivóvízrendszerrel is, tudjuk, hogy azbesztcement anyagból készültek 

még a főnyomóvezetékek nagy része. Az ivóvíz minősége egyre romlik. A Kertvárosban a végekre 

már viszonylag konszolidált minőségű víz jön, de már ott is előfordul, hogy rossz minőségű víz jön 

a csapból. Azok a költségek, amit Önök tovább számláznak az önkormányzat felé, az nem kevés pénz. 

Szeretném kérni, hogy szorosabb együttműködés legyen az önkormányzat városüzemeltetési 
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osztályával, hiszen jó szakemberek vannak ott. Szeretném javasolni, hogy a szivattyúkat ne csak 

javítsuk, hanem inkább cseréljük ki, mert az hosszabb távon megtérülhető beruházás lenne.  

A Mezőtúri üzemegységben dolgozóknak a munkája igen jó, megköszönöm.  

Saját tapasztalatból tudom mondani, hogy az ügyfélszolgálaton keresztüli megkeresések nem mindig 

érnek célt. Ebben van mit javítani, kérem változtassanak.  

 

Rehák Zsolt: Alpolgármester úr részéről jelzés érkezett az utak javításával kapcsolatosan. 

Társaságunkra közbeszerzési szabályok vonatkoznak. Minden évben kiírásra kerül a közbeszerzési 

feladat. Nehezen találunk vállalkozásokat, hiszen mindenki a nagyobb útépítéseken dolgozik és a piac 

aszfalttal nem tudja kiszolgálni a kisvállalkozásokat. Ezzel a problémával szembesülünk. Mi sem 

vagyunk ezzel a területtel megelégedve. Nincs egyszerű helyzetben, aki ezt a feladatot megpróbálja 

elvállalni. Mi a helyszíni ideiglenes javításokat elvégezzük, amíg a végleges javítás meg nem történik, 

folyamatosan felülvizsgáljuk. Októbertől tavaszig végleges javítást nem is tudunk végezni.  

A 400 m3-es víztározó egy egyenletes kitermelést és vízellátást biztosít. Ennek a folyamata elindult, 

jelenleg meg van tervezve, vízjogi engedéllyel rendelkezik, forráshiány miatt jelenleg itt állt meg ez 

a probléma. Ennek az anyagi részének kell még rendeződni és akkor ez meglenne.  

A beszámolóban nagyon hibás megfogalmazás az egyesített csatornarendszer, hiszen Mezőtúr 

esetében elválasztott rendszerű csatornarendszer van. A gyors esőzések miatt, ami két éve volt, ha a 

csapadékcsatorna nem működik, nem bírja elvezetni az esővizet, akkor a szennyvízcsatornába 

szivattyúzzák a tűzoltók a belvizet. Ezért a cselekedetért mi büntetést is kaptunk, mert ilyenek a 

jogszabályok.  

Korábban termálvíz folyt az önök belső csatornahálózatában, amelynek szulfittartalma a 

betoncsatorna csöveket elkorrodálta. Ezeknek a felmérésére, rekonstrukciójára lenne szükség, de itt 

méterenként százezres tételekről beszélünk a mélység, állapot és nagyságrend függvényében. A 

legsürgősebb esetekben ezt majd meg kell oldanunk, ha lehetséges lesz, akkor pályázat útján. Két 

településen is előfordult már ebben az évben, hogy a csatornavezetékek összetörtek a földben és az 

utak is összeszakadtak. Mezőtúron ez a helyzet fennáll. Olyan csatorna nincs, amely tökéletesen zár. 

Ha valami probléma van, megpróbáljuk kezelni, de ez lokális helyi dolog.  

A korábbi vízellátó rendszerek nem erre a mostani szigorú szabályozási rendre épültek. A mostani 

szabályozás szerint a vizek tisztítása miatt az víz íze megváltozhat. Az a legnagyobb probléma, hogy 

a hálózatokat nem kezelték. Szakmán belül ezt tudjuk, hogy ezt a kezelést folytatni kellene. 

Amennyiben jó vízminőséget akarunk elérni, akkor ezt nagyon komoly beruházásokkal lehet 

megvalósítani.  

Az együttműködés a városüzemeltetési osztállyal folyamatos, volt kollégáim dolgoznak itt önöknél. 

Az adott problémákat szűkös keretek között próbáljuk közösen megoldani.  

A meghibásodott szivattyúk javítását csak a beszerzési áruk kb. 60 %-áig javítjuk, utána újra 

cseréljük.  

Elégedett vagyok a kollégáim munkájával, ami emberileg és szakmailag elvárható, azt megteszik.   

Sajnálom, hogy képviselő úrnak nem sikerült még az ügyét elintézni. A vízórák cseréje folyamatosan 

megy.  

 

Szűcs Dániel: A termálvíz csak a strand környékén folyt ki a szennyvízelvezető csőbe, most már az 

előírásoknak megfelelően van elvezetve. Nem a hibaelhárítást végző mezőtúri kollégákkal van a 

képviselő-testületnek és a lakosságnak problémája, hanem az azt követő helyreállító munkákkal.  

 

Kovács Mihály: Köszönöm, hogy nagyrészt elismerték azoknak a problémáknak, felvetéseknek a 

jogosságát, amiket mi a képviselők részéről szerettünk volna tolmácsolni. Továbbra is azt tartom, 

hogy szükségünk van erre az együttműködésre, és arra, hogy minél jobb minőségű munkát kapjunk, 

hiszen nem kevés pénz folyik be a lakosság részéről.  

Önök hogyan értékelik azt, hogy nagyságrendileg 2020 évhez viszonyítva nem csökkent a 

szennyvízbírság mértéke? Az együttműködésünknek ez is fontos állomása lenne, ha ez is 

lecsökkenne, hiszen a lakosság részéről sok jelzés jön a büdös szennyvíz miatt.  
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Rehák Zsolt: Területünkön messze a legmagasabb a szennyvízbírság Mezőtúron. Ezek műszaki 

problémákra vezethetőek vissza. Mezőtúron rendkívül magas az ipari hányad, elég rossz minőségű 

szennyvíz érkezik be, melyet mi szűréssel, ellenőrzéssel próbáljuk kordában tartani. Ezek a 

szennyvíztelepek lakossági szennyvíz tisztítására épültek. Ipari minőségű szennyvíz csak úgy 

kerülhet be, ha azt előtisztítják az üzemek. Ezzel vannak problémáink, belső lépéseket már tettünk 

ennek érdekében, tartottunk ellenőrzéseket is. Több év folyamata lesz ebben az előrelépés.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Évek hosszú során a TRV Zrt. még azt sem vállalta fel, hogy a beterjesztett 

írásos anyag idején eljöjjenek vendégek. Köszönöm, hogy Önök megjelentek ülésünkön. A korábbi 

években először csak én nem szavaztam meg a beszámolót, utána már többen, majd eljutottunk odáig, 

hogy az egész testület nem szavazta meg. Ezeket a kritikákat érzékelve meg-megjelentek már a TRV 

Zrt. képviselői. Külön köszönöm Önöknek, hogy ezt felvállalják most. A helyben dolgozók mindig 

megadták nekünk a segítséget, melyet nagyon köszönünk.  

Úgy látom, hogy egyre több probléma vetődik fel az évek során. A beszámolóban megfogalmazzák, 

hogy a víz minőségével vannak gondok. A 404 vizsgálatból csak 119 felelt meg.  Úgy gondolom, 

hogy azt elvárhatnánk, hogy jó minőségű víz legyen. Bevallják azt, hogy ez a rendszer és hálózat nem 

teszi lehetővé, hogy nagyobb nyári rendezvények során nem tudják a megfelelő minőséget biztosítani. 

Nemcsak szavakban, hanem ábrákban is bemutatták a víz minőségének a javításával kapcsolatos 

folyamatábrákat. Nézzük meg, hogy milyen egy szolnoki és egy mezőtúri víz esztétikai különbsége. 

Városunkban nagyon sokan vásárolnak ásványvizet, vagy víztisztítót. Ezeket el kellett mondanunk, 

mert nekünk a város érdekében kell lépnünk. További jó egészséget és munkát kívánok, ennek 

ellenére a beszámolót nem tudjuk elfogadni.  

 

Rehák Zsolt: A felszíni víznek és a mélységi víznek más állapota van. Szolnokon felszíni vizet 

tisztítanak, ami oxidált állapotú, fémeket nem tartalmaz. Ebből adódóan hasonló vizet nagyon nehéz 

belőle produkálni. Bennünket az uniós jogszabályok köteleznek, hogy milyen vizet csináljunk, és 

mire kell törekedni. Itt nincs annak szempontja, hogy milyen íze, színe legyen a víznek, hanem 

egészségügyi szempontból megfelelő legyen. Európában a legszigorúbb vízminőségi szabvány 

Magyarországon van főleg mikrobiológiai értelemben. Amikor azt látja, hogy a határértéket kis 

mértékben meghaladja, akkor tudnia kell, hogy laboratóriumi vizsgálatokat során, ha eggyel túllépi, 

akkor ez azt jelenti. Ha az egészséget veszély fenyegeti, a kényszervízellátást rendelünk el. Még 

egyetlen egyszer sem fordult ez elő. Alapvetően a problémákat az ammónium, mangán paraméterek 

jelentették a határérték épphogy átlépésével. Ha határértékre is tisztítjuk, a hálózatban bizonyos 

mérvű tartózkodási ideje van és ott ki tudnak a fémsók válni. A vizsgálat a kitermeléstől a lakossági 

csapig történik. A mintavételi pontok jelentős része a hálózaton van. A most kapható ásványvizek 

többsége csapvíz, ami egy műanyagba ki van palackozva. A műanyagból sokkal olyan káros anyag 

válik ki, ami egészségtelen, mint a csapvízből.  

 

Kovács Attila: A kibocsátott szennyvíz bírsága nem változik. Mezőtúr egy iparosodott város. 

Feltételezhető, hogy ebből adódóan vannak ezek a bírságok. Úgy gondolom, hogy ezt nagyon 

sürgősen kellene vizsgálni. Neveket nem mondok, hogy mely cégek bocsáthatnak ki ilyen ipari 

szennyvizeket a szennyvízhálózatunkra. Ma már 2022-ben eléggé megengedhetetlen, hogy ilyen 

szennyvizek kerüljenek bele a szennyvízhálózatunkba és ezáltal menjen tönkre a szennyvíztelepen 

lévő mikrobiológia. A Berettyóba kikerül a nem megfelelően kezelt szennyvíz és ezáltal 

környezetszennyezés történik. A folyó lentebbi szakaszán panaszkodnak, hogy milyen 

halpusztulások történhetnek adott esetben. Ezeket ki kellene vizsgálni. A legközelebbi beszámolónál 

egy intézkedési tervet kellene csatolni. Úgy gondolom, oda kell kényszeríteni azokat a 

vállalkozásokat, amelyek szennyvizet bocsátanak ki a lakossági szennyvízhálózatra, hogy tartsák be 

az előírt szabályokat. A lakosság részéről volt olyan észrevétel, hogy a fürdőszobából szúrós, savas 

szag jön fel, ami nem jellemző a szennyvízre. Kérem, hogy ezeket az ellenőrzéseket vegyék 

maximálisan komolyan. Kérem, hogy olvassák el a beszámolót, mielőtt kiadják és így a hibák 

elkerülhetőek lennének.  
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Rehák Zsolt: Két oka van, hogy a szennyvíztelep bírságos. Az egyik oka az ipar és a háziállat tartása 

a lakosság részéről. Ahol az iparnál bizonyítani tudjuk ezt a kérdést, ott a vállalkozónak nagy terhet 

jelent, hogy egy évben több millió forintért kezelje a szennyvizét. A szennyezések típusából elég jól 

tudunk következtetni, hogy ki a kibocsátó. Az elmúlt 20 évben ezért küzdöttem, mindent megtettem 

azért, hogy ez a környezetszennyezés csökkenjen. Elég nehéz feladat. Akivel probléma van, előbb-

utóbb bele fog futni ebbe a kérdésbe. Mi ipari szennyvizet nem vagyunk kötelesek befogadni. Több 

cég nyert márt pályázaton kb. 200 milliókat tisztítóberendezés beszerzésére. Itt is ez cél lenne. 

Amikor kimegyünk ellenőrizni, mindenki jól áll a feladathoz, de higgyék el, nagyon nehéz véghez 

vinni.  

Amennyiben büdös a szennyvíz, keressenek bennünket, mert ez nem a szennyvíz hibája. Egy jól 

kialakított lakásnál bűzelzárókkal el kell zárni a szennyvizet. Ahová a bűz felmegy a lakásba, ott 

rosszul kialakított csatornarendszer van. Ezek a gőzök, gázok az egészségre is károsak lehetnek. 

Probléma lehet az is, hogy olyan anyagokat dobunk a csatornarendszerbe, amelyek eldugítják a 

rendszert, (zsír, popsi törlő kendő stb.) és ettől is kialakulhat a bűz. Meg kell keresni a hibaforrást 

szakember segítségével.   

 

Patkós Lajos: A TRV Zrt. már 10 éve szolgáltatja az ivóvizünket és kezeli a szennyvizünket. Emellett 

6 megyében végez még szolgáltatást. Eleinte voltak anomáliák a számlázással, a leolvasással, de 9 év 

után eljutottunk egy olyan pontra, hogy egy párbeszéd kezd kialakulni. A társaságnak mindent el kell 

követnie, hogy a lakosság igényeit kielégítsék és szolgáltassanak ivóvizet. Úgy látom, hogy ez most 

elindult és most egy új fázisába léphetünk ennek a párbeszédnek és bízva a jövőben ezen az úton 

haladjunk tovább. A felvetett problémáknak is hamarosan meg kell oldódniuk. A mezőtúri csapvizet 

jó ízzel fogyasztom, mint halottuk, az ásványvizeket fenntartással kell fogadnunk. Az Újvároson a fő 

gerincvezeték kicserélésre került, ezáltal az ottani ivóvízhálózat egy nagyarányú fejlesztésen ment 

keresztül. Köszönöm szépen az együttműködést, és kérem a tolmácsolását és továbbvitelét ezeknek 

a problémáknak és teljes mellszélességgel képviseljék ezeket. A képviselő-testület most egy 

jelzésértékű döntést fog hozni.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Ilyen jó, korrekt szakmai válaszokat a TRV Zrt. részéről még nem hallottunk, 

köszönjük szépen. További jó munkát kívánok.  

 

Rehák Zsolt: Kérem a megértésüket, nyilván a felhalmozódott problémákat lassan lehet megoldani, 

és nem azért, mert nem akarjuk. Nem szeretném mentegetni a vezetőinket és a korábbi időszakot, de 

jelenleg is hat helyen kellene lennünk. Mi kollegialitást és együttműködést keresünk.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom az előterjesztést, kérem, szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 nem szavazattal egyhangúlag nem fogadta el a beszámolót és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

120/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata  

 

A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi üzemeltetési tevékenységéről 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 

107.§-ra – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 2021. évi 

üzemeltetési tevékenységéről szóló beszámolót nem fogadja el.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   
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vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1.Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt., 5000 Szolnok, Kossuth Lajos út 5. 

5. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal, Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

3.napirendi pont 

 

A Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozóval kötött feladat-ellátási szerződés módosítása 

 

Szűcs Dániel: Az egészségügyi és szociális bizottság 7 igen egyhangú szavazattal az előterjesztést 

elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére.  

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést.  

 

dr. Siposné Varga Ilidkó: Ismerteti az előterjesztést.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom az előterjesztést.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

121/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata 

 

A Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozóval kötött feladat-ellátási szerződés módosítása 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, továbbá az önálló orvosi 

tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény, az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény, az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény, a háziorvosi, házi gyermekorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet, valamint a praxisközösségről szóló 53/2021. 

(II.9.) Korm. rendelet rendelkezéseire - az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr II. számú fogorvosi körzet 

vonatkozásában a Dr. Jódi Pál egyéni vállalkozó fogszakorvossal (székhely: 5400 Mezőtúr, 

Kossuth Lajos utca 9-11., adószám: 74129663-1-36) 2003. június 11. napján kötött feladat-

ellátási szerződést a jelen határozat 1. mellékletében foglaltak szerint módosítja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Szűcs Dániel 

alpolgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felelős: Szűcs Dániel alpolgármester 

Határidő: azonnal 

                                           

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 
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2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

5. Ügyrendi Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

8. Dr. Jódi Pál (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos utca 9-11.)  

9. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő (5000 Szolnok, Mikszáth u. 3-5.) 

10. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

Osztály (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1.) 

 

 

4.napirendi pont 
 

A Mezőtúr-Szarvas komp és révátkelőhely viteldíjainak módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 egyhangú igen 

szavazattal az alábbi módosítássokkal javasolja elfogadásra a határozati javaslatot: 

- A “Komp viteldíjak” táblázatból kerüljön törlésre az utolsó két sor. 

- Az “Egyéb szolgáltatás” táblázat 2. sorában a Jet-Ski szó helyett “kisgéphajó” elnevezés kerüljön 

be a táblázatba.   

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Attila: A komp üzemeltetőjénél, a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú 

Nonprofit Kft-nél mindenképpen el kell érni, hogy a nyári időszakban a komp üzemeltetése ne délután 

6 órakor fejeződjön be, hanem június, július és augusztus hónapokban legalább 7 vagy 8 óráig legyen 

nyitva. Ha emelünk viteldíjat, akkor a kompnál elhelyezett illemhely rendeltetésszerűen legyen nyitva 

és működjön a komp üzemelése alatti időben.  

Az előterjesztésben az szerepel, hogy az új díjak alkalmazása 2022. január 1-től lépnek érvénybe, 

azonban ez a dátum a határozati javaslatban már helyesen július 4-től szerepel. 

Amennyiben az 500 forintos üzemanyagárat nem tudják tartani, akkor ezek a viteldíjak teljesen 

rentábilissá fogják tenni a kompon való áthaladást, mert akkor jelentős megtakarítást tud elérni a 

gépjárművezető, ha Szarvasra nem körbe megy át a közúton.  

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság módosító javaslatait 

bocsájtom szavazásra. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosító javaslatokat elfogadta. 

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

122/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata 

 

A Mezőtúr-Szarvas komp és révátkelőhely viteldíjainak módosításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján –figyelemmel a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 41.§-ra – az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr-Szarvas komp és 

révátkelőhely vitel- és szolgáltatási díjait az alábbiak szerint állapítja meg: 
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Komp viteldíjak 

 

 Megnevezés Viteldíj (Ft) 

 Személydíj, gyalogos 200,- 

 Kerékpár 200,- 

 Segédmotor kerékpár 300,- 

 Motorkerékpár, lábasjószág 300,- 

 Személygépkocsi (9 főig) 700,- 

 Autóbusz (21 főig) 1.000,- 

 Autóbusz (21 fő fölött) 1.500,- 

 Tehergépkocsi (3,5 t-ig) 1.000,- 

 Szekér, gumikerekű lóvontatású kocsi 1.000,- 

 Tehergépkocsi (3,5 t – 10 t-ig) 1.500,- 

 Tehergépkocsi (10 t fölött) 2.200,- 

 Vontató 1.500,- 

 Mezőgazdasági vontató 2.000,- 

Vontatmány, pótkocsi 500,- 

 

Egyéb szolgáltatás 

 

 Megnevezés Szolgáltatás 

díja (Ft) 

Csónak fel- és lerakási díja 6 méterig 2.000,- 

 Csónak 6 méter felett, hajó, kisgéphajó és egyéb 

vízi- úszóművek fel- és lerakási díja 

6.000,- 

 

 

Az új viteldíjak 2022. július 4-étől érvényesek. 

A díjak az ÁFA-t tartalmazzák. 

A járművek és gépjárművek viteldíja a vezető személyjegyének díját nem tartalmazza. 

A kompon igénybe vehetők a 85/2007.(IV.25.) Korm. rendelet szerinti személyi utazási 

kedvezmények. 

 

 

Felelős:      Szűcs Dániel alpolgármester                      

Határidő:  2022. július 1. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 67/2020.(V.28.) polgármesteri 

határozatot 2022. július 4-jétől hatályon kívül helyezi. 

 

Felelős:      Szűcs Dániel alpolgármester                      

Határidő:  2022. július 4. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 
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3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Közhasznú Nonprofit Kft., Mezőtúr, Kávási Sándor 

utca 25. 

 

 

5.napirendi pont 
 

Mezőtúr Város Önkormányzatánál 2021. évben végzett ellenőrzésekről és azok tapasztalatairól 

 

Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásánál köszöntöm Tarné Gonda Róza belső ellenőrünket.  

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen egyhangú szavazattal az alábbi 

módosítással javasolja elfogadásra az előterjesztést:   

A Mezőtúri Ipari Park Kft. tulajdonában és vagyonkezelésében lévő földterületek hasznosításának 

ellenőrzése során tett megállapítások, következtetések és javaslatok kerüljenek ki az 1. számú 

mellékletből a 40. oldaltól az 53. oldalig terjedően. 

Az erről szóló ellenőrzési jelentés egy későbbi időpontban önálló napirendi pontként kerüljön 

megtárgyalásra. 

 

Kovács Attila: Szeretném megköszönni Tarné Gonda Róza munkáját, nagyon színvonalas, alapos 

munkát kapunk már évek. Visszatérő problémák még mindig vannak az utalványozás tekintetében, 

amelyekre mindenféleképpen valamilyen megoldást kell most már találni, hogy ne kerüljenek minden 

évben vissza a jelentésbe.  

 

Szűcs Dániel: Tisztelettel megköszönöm belső ellenőrünknek az elvégzett munkát. 

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság módosító javaslatát bocsátom szavazásra.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal a módosítást elfogadta.   

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata  

123/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Önkormányzatánál 2021. évben végzett ellenőrzésekről és azok tapasztalatairól 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdés b) pontja 

alapján – figyelemmel az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. tv. 70. § (1) bekezdésére, a helyi 

önkormányzatok és szerveik, a köztársasági megbízottak, valamint egyes centrális alárendeltségű 

szervek feladat- és hatásköreiről szóló 1991. évi XX. tv. 138.§ (1) bek. g.) pontjára és a költségvetési 

szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 370/2011. (XII. 31.) Korm. rendelet 

49.§ (1a) és a 49.§ (3a) bekezdésére – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatánál 2021. évben végzett ellenőrzésekről és azok tapasztalatairól szóló 

éves ellenőrzési jelentést az 1. és 2. mellékletek szerint elfogadja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1.  Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2.  dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3.  dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4.  Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 
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5.  Tarné Gonda Róza belső ellenőr, Helyben 

6.  Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

6.napirendi pont 

 

A gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló 23/2014.(XII.15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-testület részére. 

Az egészségügyi és szociális bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet 

a képviselő-testület részére. 

A művelődési, oktatási és sport bizottság 7 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

rendelet-tervezetet a képviselő-testület részére. 

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-

testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést. 

Van-e kérdés, hozzászólás? 

Nincs. 

Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta a gyermekétkeztetés térítési 

díjáról szóló 23/2014.(XII.15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 8/2022.(VI.30.) 

önkormányzati rendeletét.  

 

 

7.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete 

módosításáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 7 igen egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-testület részére. 

Az ügyrendi bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a képviselő-

testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést. 

Van-e kérdés, hozzászólás? 

Nincs. 

Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

2022. évi költségvetéséről szóló 2/2022.(II.25.) rendelete módosításáról szóló 9/2022.(VI.30.) 

önkormányzati rendeletét.  

 

8.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a települési támogatásról szóló 

21/2020.(VIII.27.) számú önkormányzati rendelete módosításáról  

 

Szűcs Dániel: Az egészségügyi és szociális bizottság 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 

rendelet-tervezetet a képviselő-testület részére a következő módosítással:  
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a rendelet-tervezet 1. § utolsó bekezdésében, ami az alaprendelet 5.§ (1a) bekezdését módosítja, a 

“készpénz” szó kerüljön törlésre. 

Továbbá kéri a bizottság, hogy az utalvány felhasználásának részletei kerüljön meghatározásra külön 

rendeletben. 

 

Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

képviselő-testület részére az Egészségügyi és Szociális Bizottság módosító javaslatával egyezően. 

 

Ismerteti az előterjesztést.  

 

Szavazásra bocsájtom a rendelet-tervezetet az egészségügyi és szociális bizottság és az ügyrendi 

bizottság módosító javaslatával együtt, kérem szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal megalkotta Mezőtúr Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének a települési támogatásról szóló 21/2020.(VIII.27.) számú önkormányzati 

rendelete módosításáról szóló 10/2022.(VI.30.) önkormányzati rendeletét.  

 

 

9.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet megalkotásáról 

 

Szűcs Dániel: A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 6 igen 1 nem szavazattal 

az előterjesztést 2. olvasatnak javasolja azzal, hogy a 2022. augusztusi rendes képviselő-testületi 

ülésen kerüljön napirendként megtárgyalásra.  

  

Javasolja továbbá, hogy Mezőtúr Város Önkormányzata felhatalmazza a Mezőtúri Intézményellátó 

és Ingatlankezelő Nonprofit Kft-t, mint a Tanüzem üzemeltetőjét, hogy 2022. július 15-ig határozza 

meg és adjon tájékoztatást a jelenlegi bérlőknek arról, hogy 2022. szeptember 1. napjától milyen 

tervezett bérleti díjjal és közös költséggel tudja tovább biztosítani a kivett bérleményeket.  

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Kovács Mihály: Nem értettem egyet ezzel a javaslattal azért, mert két éve a képviselő-testület 

elkezdett egy olyan munkát, hogy a tanüzemnek a jelenlegi állapotán javítsunk.  Ez azzal is jár, hogy 

néhány vállalkozásnak emelkedni fog a bérleti díja, rendezettebb körülmények közé kerül az 

objektum. Változtatni kell azokon a szerződési feltételeken is, ami előtte nem igazán volt tiszta a 

képviselő-testület előtt. Eljutottunk egy rendelet-tervezettel és egy szerződéstervezettel egy olyan 

szintre, ami úgy gondolom kellő alapot ad arra, hogy a képviselő-testület birtokába adott és 

kezelésével megbízott képviselő-testület úgy gazdálkodjon ezzel az objektummal, ami elvárható 

tőlünk. Az elhangzott módosításokkal egyetértek, de azzal nem, hogy emiatt bármilyen halasztást 

szenvedjen ez a rendelet-tervezet. Azt feltétlenül kérném, hogy ez 2022. szeptember 1. napjával 

lépjen hatályba.  

 

Kovács Attila: A tegnapi bizottsági ülésen igényként merült fel, hogy tájékoztassuk a jelenlegi 

bérlőket, mert ők részletesebben kérik a feltételeket. Ennek ellenére nem látok a teremben egyetlen 

érdeklődő bérlőt sem, aki kérdést tehetett volna itt fel. A pénzügyi, városfejlesztési és 

környezetvédelmi bizottsági ülésen javasoltam az alpolgármester úr által már ismertetett feltételeket.  

A tanüzemben még mindig sok változásra van szükség, azt is látni kell, hogy az épületek nagyon le 

vannak robbanva, ha nem cselekszünk, akkor lassan ott tartunk, hogy nem tudunk vele mit kezdeni, 
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olyan mértékű lesz az állapot és állagromlás. Az ingatlanbecslő is letette az asztalra, hogy pár év alatt 

200 millió forint vagyonvesztés történt a tanüzemben.  

Javasolom, hogy a pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság által javaslatokat 

fogadjuk el.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtom a módosító javaslatot.  

 

A képviselő-testület 9 igen 1 nem szavazattal a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

124/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Mezőtúr Szolnoki út 5-7. szám alatti 

ipari épületegyüttesben található helyiségek bérbeadásáról  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete a rendelet-tervezetet 2. olvasatnak tekinti. A rendelet-tervezetet a 

képviselő-testület a 2022. augusztusi rendes ülésén tárgyalja meg.  

  

Mezőtúr Város Önkormányzata felhatalmazza a Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő 

Nonprofit Kft-t, mint a Tanüzem üzemeltetőjét, hogy 2022. július 15-ig határozza meg és adjon 

tájékoztatást a jelenlegi bérlőknek arról, hogy 2022. szeptember 1. napjától milyen tervezett bérleti 

díjjal és közös költséggel tudja tovább biztosítani a kivett bérleményeket. 

 

Határidő: 2022. augusztus 30. 

Felelős: polgármester 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző 

Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kft. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Mezőtúri Intézményellátó és Ingatlankezelő Kft. 5400 Mezőtúr, Kávási S. út 24. 

 

  

10.napirendi pont 

 

A Kákafoki Horgász Egyesület Ligeti tó 5,5 ha vízfelületének halgazdálkodásával kapcsolatos 

tevékenységének 2021. évi beszámolójáról 
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Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásán köszöntöm a Kákafoki Horgász Egyesület megjelent tagjait, 

külön köszöntöm Sáfár Zsolt elnök urat.  

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 5 igen 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a beszámolót a képviselő-testület részére.  

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság ülésén is elhangzott, hogy a pályázati 

követelményeket a Kákafoki Horgász Egyesület betartotta, megfelelően készítette el a beszámolóját.  

 

Kovács Attila: A beszámoló végleges elfogadásához szükséges, hogy a Kákafoki Horgász Egyesület 

éves beszámolója közzétételre kerüljön a Cégbíróság által vezetett közhiteles nyilvántartásba.  

 

dr. Enyedi Mihály: A képviselő-testület a beszámolót megismerte, annak tartalmát elfogadja. A 

beszámoló végleges elfogadásához szükséges, hogy a Kákafoki Horgász Egyesület éves beszámolója 

közzétételre kerüljön a Cégbíróság által vezetett közhiteles nyilvántartásba. Határidő: 2022. július 31.  

 

Szűcs Dániel: Jegyző úr által elmondott módosító javaslatot szavazásra bocsájtom, kérem, 

szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

125/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata 

 

a Kákafoki Horgász Egyesület Ligeti tó 5,5 ha vízfelületének halgazdálkodásával kapcsolatos 

tevékenységének 2021. évi beszámolójáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107. §-ra – az alábbi határozatot hozza:  

 

A képviselő-testület a beszámolót megismerte, annak tartalmát elfogadja. A beszámoló végleges 

elfogadásához szükséges, hogy a Kákafoki Horgász Egyesület éves beszámolója közzétételre 

kerüljön a Cégbíróság által vezetett közhiteles nyilvántartásba.  

 

Határidő: 2022. július 31.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testülete határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Kákafoki Horgász Egyesület, 5400 Mezőtúr, Földvári út 15. 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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11.napirendi pont 

 

A Kákafoki Horgász Egyesület „Harcsás-Túrtő-Halásztelek” holtágrendszerrel kapcsolatos 

tevékenységének 2021. évi beszámolójáról 

 

Szűcs Dániel: A napirend tárgyalásán köszöntöm a Kákafoki Horgász Egyesület megjelent tagjait, 

külön köszöntöm Sáfár Zsolt elnök urat.  

A pénzügyi, városfejlesztési és környezetvédelmi bizottság 5 igen 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a beszámolót a képviselő-testület részére.  

 

dr. Enyedi Mihály: A képviselő-testület a beszámolót megismerte, annak tartalmát elfogadja. A 

beszámoló végleges elfogadásához szükséges, hogy a Kákafoki Horgász Egyesület éves beszámolója 

közzétételre kerüljön a Cégbíróság által vezetett közhiteles nyilvántartásba.  

Határidő: 2022. július 31.  

 

Szűcs Dániel: Jegyző úr által elmondott módosító javaslatot szavazásra bocsájtom, kérem 

szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 10 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

126/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata 

 

a Kákafoki Horgász Egyesület „Harcsás-Túrtő-Halásztelek” holtágrendszerrel kapcsolatos 

tevékenységének 2021. évi beszámolójáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 107. §-ra – az alábbi határozatot hozza:  

 

A képviselő-testület a beszámolót megismerte, annak tartalmát elfogadja. A beszámoló végleges 

elfogadásához szükséges, hogy a Kákafoki Horgász Egyesület éves beszámolója közzétételre 

kerüljön a Cégbíróság által vezetett közhiteles nyilvántartásba.  

 

Határidő: 2022. július 31.  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Vállalkozási, gazdaság- és városfejlesztési ügyintéző  

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző Helyben 

4. Pénzügyi, Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

6. Kákafoki Horgász Egyesület, 5400 Mezőtúr, Földvári út 15. 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 
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12.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Szűcs Dániel: Az ügyrendi bizottság 3 igen egyhangú szavazattal az előterjesztést elfogadásra 

javasolta a képviselő-testületnek.  

 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

127/2022.(VI.30.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

2. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

3. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

4. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

13.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2022. április 19. – 2022. június 13. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről, 

eseményeiről, tájékoztató a Mezőtúr Város Önkormányzata által megvalósítás alatt álló 

beruházások haladásáról  

 

Szűcs Dániel: Van-e kérdés, vélemény? 

 

Kovács Attila: Áttanulmányozva a beruházások ütemtervét és készültségét el kellett szomorodnunk. 

Itt a két legnagyobb projektről beszélünk, az É-D-i és a K-Ny-i kerékpárútról. Az É-D-i 

kerékpárútnak a készültsége még mindig csak 50 %-os. Ebben az anyagban az szerepel, hogy a 

vállalkozó szeretné kihúzni jövő év közepéig ennek a befejezési határidejét. Honnan tud majd így az 

önkormányzat az elszabadult anyagárak mellett a plusz pénzt kifizetni. A kerékpárút ezen szakaszán 

vannak olyan területek, amelyeket már be lehetne fejezni. Nagyon elhúzódott a beruházás, amit el 

lehetett rontani, azt elrontották, a felelősök már lehet, hogy nem is a városházán dolgoznak. A K-NY-
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i kerékpárútnál nem vette figyelembe a tervező, hogy egy trafóállomás helyezkedik el nagyon közel 

a kerékpárúthoz, a csapadékvíz rá fog folyni a kerékpárútról a trafóházra és ez majd problémákat fog 

okozni. Ez miatt majd újra kell tervezni. A Rákóczi úton a kerékpárútnak a szélessége nem volt 

megfelelő, a Kossuth úton az ivóvízvezeték nem volt kiváltva. Ezek miatt a kivitelezés elhúzódik, 

hiszen a terveket is többször módosítani kellett. Ez a projekt 2016-ban került benyújtásra, a beruházás 

nem olyan régen indult el, de nagyon lassan halad. Nem látom azt az intenzitást a kivitelező részéről, 

amivel  megnyugodnánk, hogy minden nap csinálják és jó ütemben haladnak. A kivitelezőt abba az 

irányba kellene terelni, hogy ahol lehet, fejezzék be a munkálatokat.  

A bukós projektünk az ipari park fejlesztése, ahol sajnos a kivitelező már nem tudja befejezni 

kivitelezést.  

A belterületi útépítéseknél június 30-a a határidő. Ezek be lettek-e fejezve? A belterületi utak építése 

több ütemben történik városunkban. A Szolnok Aszfalt Kft. több beruházásban is jelen van. Ez a cég 

a kivitelezője a két kerékpárútnak is. Ezeknél a projekteknél pénzügyi kifizetés még nem történt ez 

alapján a tájékoztató alapján, tehát érdekeltek, hogy minél gyorsabban jó minőségben elvégezzék a 

munkájukat.  

 

Szűcs Dániel: A város fel van dúlva, nyilván vannak a beruházásoknak kellemetlen részei is, de ez 

azt jelenti, hogy folyamatosan fejlődik a város, hiszen nagyon sok projekt fut egymás mellett.  Vannak 

állami beruházások is, mint például a híd felújítása. Az újvárosiak rendkívül türelmesek az ott folyó 

beruházásokkal kapcsolatban, amit köszönünk nekik. Vannak a kerékpárút beruházással problémák, 

és már nem is új keletű. A kerékpárútnál a tervező valószínűleg az íróasztal  mellől készítette a 

terveket, nem figyelje az ott lévő akadályokra és szintekre. A kialakult problémákon megpróbáltunk 

úrrá lenni, hogy tudjuk folytatni a beruházásokat. Jelenleg nincs információnk arról, hogy 

többletforrás igénnyel jelentkezne a kivitelező a kerékpárutak építése kapcsán. Kértem a Szolnok 

Aszfalt ügyvezetőjét, hogy ha ilyen van, akkor mielőbb jelezze ezt felénk. Ha lesz, akkor két 

megoldás közül választhat az önkormányzat, az önerő bevonása, majd a TOP-os pályázatokhoz a 

hitelforrás.  A többletforrásra lehet igényt benyújtani. A kivitelezővel a jövő héten fogok tárgyalni, 

hogy még nagyobb erőkkel vonuljanak fel és haladjon a munka.  

Az idén 35 útalapot építünk, 6 önkormányzati önerőből, 29 pedig kormányzati támogatásból. A 29 

utca első 10 utcája került megvalósításra és jóval rövidebb határidővel.   

 

dr. Sebestyén Katalin: Abban az esetben, ha az önkormányzatnak olyan beruházása van, amelyet 

önerőből biztosít, a vállalkozási szerződésnél a határidő módosítása a felek akaratán múlik. 

Amennyiben uniós projektek valósulnak meg, azt kell elsődlegesen áttekinteni, hogy mi az a határidő, 

amely alapján a projektfelhasználás szabályaihoz is igazodik. Mindkét kerékpárutas kivitelezési 

szerződésnél azt állapítottuk meg, hogy augusztus 4-én mindenképpen szükséges módosítani a 

szerződést. Több alkalommal tájékoztatásra került az, hogy amennyiben ők kezdeményezik, kérik, 

olyan határidőt kell megjelölnie, amibe a projekt egészére fennáll az akadályoztatás ténye. A Hunyadi 

úton, a Rákóczi úton, ahol nincs tudomásunk akadályoztatásról, az EU-s pályázatoknak a 

felhasználása rendjéről szóló szabályai szerint a projekt egészére nézve kell teljes akadályoztatással 

lenni, hogy ha ki akarja tolni a határidőt. Ezek szerint az idei évben be kellene fejeződnie a 

projekteknek.  

 

Szabó Péter: Az útalap építés első két üteme zajlott le, a mai nappal határidőre, készre jelentette a 

kivitelező. A mai napon elkezdődött a két ütemnek a műszaki átadása, de nem zárult le, mert még 

mindig találtunk olyan hiányosságot, amelynek kijavítását kértük a kivitelezőktől. Ezek fontosak, de 

összességében már mindkét kivitelező a jövő hét közepére ezeket teljesíti. Vannak még adminisztratív 

hiányosságok is. A Törő Pál úton van még egy olyan szakasz, amelynek a javítását kértük, illetve a 

XXI. utcában egy csapadékcsatorna. Az Újvároson épült 10 utcánál ilyen probléma nem merült fel. 

A mai napon még lakossági észrevételre aknafedőlapok pótlása és a csapadékcsatorna tisztása történt. 

Itt kevesebb problémával zajlott le a beruházás.  

Hétfőn egy új kivitelező színre lépésével megkezdődik az Alsórészen a 10 utcának az építése. Ez a 

szakasz július 31-i határidővel fog elkészülni. A 4. ütemnek a határideje szeptember 30-a. Amikor az 
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útépítésnek kint voltunk ellenőrizni, akkor mindig azt tapasztaltuk, hogy az alvállalkozók nem 

megfelelő felkészültsége, az előírások ismeretének hiánya okozza.   

 

Batta Attila Viktor: Alpolgármester úr június 10-én volt a moziban bejáráson. Mit lehet erről tudni? 

 

Szűcs Dániel: Június 10-én a mozi székek behordása és beszerelése kezdődött el. Az építési részekkel 

akkor már végeztek és azóta megtörtént a mozigépek és a hozzátartozó eszközök beszerelése is. A 

műszaki átadás-átvétel végén vagyunk. Azt kérem Bordács László ügyvezető úrtól, hogy a mozi 

júliusban, ha lehet, nyisson ki, de csak akkor, ha minden teljesen rendben lesz. Úgy gondolom, hogy 

egy nagyon szép mozi és színháztermünk lesz.  

 

 

14.napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

Harmat Mihályné: A Garibaldi út és a Pétery Károly út sarkán olyan magas a bukszus, hogy 

személyautóból nem lehet kilátni.  

A Kávási Sándor úton felbontották az utat, vissza is aszfaltozták rendesen. A Rákóczi út és a Balog 

Ádám utca között azonban van egy nagy vájat benne.  

A Kis-Berettyó nagyon koszos, büdös, tele van szeméttel és nem folyik rendesesen. Az elmúlt 

években szivattyúval cserélték benne a vizet, ami most nem történik meg, emiatt nem tudják a lakosok 

a vizet használni.  

 

Szűcs Dániel: A KÖTIVIZIG-nek elment a kérés, még a választ nem kaptam meg.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: A piac sarkán egyre jobban felhalmozódó fa, illetve szemétkupac 

eltakarítását szeretném ismételten kérni.  

Szeretném megköszönni a Szabadság térről a letett állati tetemek gyors elszállítását, valamint az 

elszáradt faág eltávolítása is megtörtént.  

 

Szűcs Dániel: Rá fogok kérdezni a határidőre, hogy mikor szállítják el a piacról a szemetet.  

 

Kovács Mihály: A Kertvárosban az elvégzett kátyúzások alapján az ellenőrzés során mit állapítottak 

meg a műszaki kollégák?  

 

Szabó Péter: A műszaki ellenőrrel kimentünk a Kertvárosba és tapasztaltuk, hogy a kivágott kátyúk 

nem megfelelően lettek kitakarítva, nem volt emulziózva. Az alvállalkozó lakossági kérésre 

„maszekolt”. Ekkor felszólítottuk, hogy ne csinálja az ilyen jellegű tevékenységét. Felszólítottuk a 

kivitelezőt és annak az alvállalkozóját is, hogy ezen a városrészen dolgozókat tájékoztassa az 

elvárásról és a műszaki tartalomról. Felszólítottuk a Szolnok Aszfalt Kft-t, mint fővállalkozót, hogy 

a kivitelezésre fordítson nagyobb figyelmet, mert nem fogjuk tudni átvenni az ilyen jellegű 

munkavégzést. A garanciális időszak két év. Ezt az alvállalkozói munkát az a Sándoraszfalt Kft. 

végezte, aki a jövő héten fog neki a 10 utcának. Nagyon oda kell figyelnünk, mert az előjelek azt 

mutatják, hogy a műszaki előírások betartása nem mindenki számára tűnik megvalósítandónak. Mi 

azon leszünk, hogy csak jó minőségű munkát fogadunk el és próbáljuk a műszaki tartalmat betartatni. 

Azokat a munkákat nem fogjuk átvenni, amik nem felelnek a feltételeknek.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A Szigony út egy részén beszakadás van, mely rendkívül veszélyes.  

A Vásárhelyi Pál úton olyan felhalmozódás van, hogy a vízelnyelőnek a területét teljesen 

akadályozza, és ez problémát okozhat.  
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Szűcs Dániel: A Szigony út egyirányosításával kapcsolatban beszéltünk Szabó Péterrel, hogy melyik 

irányból legyen egyirányúsítva a lakosság megelégedésére.  

 

Kovács Attila: A Puskin úton a 46-os út felújítása már a végéhez közeledik. Feltűnő azonban, hogy a 

kerékpárút és a 46-os út elválasztó oszlopai csak a most kivitelezett szakaszig jutott el. Nagyon fontos 

lenne, hogy legalább a dohányboltig eljusson, mert ott nagyon közel van a kerékpárút az úthoz. 

Kérjük a magyar közutat, hogy ezt a szakaszt is fejezze még be. Ez kb. egy 100 méternyi szakasz.  

 

Szabó Péter: A magyar közúttal beszéltünk erről és csak azon a szakaszon kerülnek ezek a pollerek 

elhelyezésre, ahol az útfelújítás folyik, a többi most nem része a projektnek. A kivitelezővel felvettük 

a kapcsolatot, mert a pollerek üzemeltetési feladatai az önkormányzathoz fognak kerülni. Vállalás 

volt részünkről, hogy ők ezt megcsinálják önkormányzati kérésre, mi pedig karbantartjuk, pótoljuk, 

ha szükséges. Talán a legfontosabb szakasz maradt ki eddig, a dohánybolt mellett. Igyekszünk 

mindent megtenni, hogy ez minél előbb a helyére kerüljön.  

 

Szűcs Dániel: Kérem Szabó Péter kollégát, hogy fogalmazzon meg egy levelet a probléma 

megoldására.  

 

Kovács Attila: A Szolnoki út és a Bajcsy-Zs. út kereszteződésében ott van az az óriási kátyú a 

lekanyarodásnál, erre is dolgozzon már ki a magyar közút valamilyen tervet.  

 

Szabó Péter: Sajnos ez az útszakasz sem érintett a felújításban, ezért a kisújszállási 

üzemmérnökséggel vesszük fel a kapcsolatot a probléma megoldására.  

 

Szűcs Dániel: Kérem, hogy a Földvári úti „S” kanyart is tegyük már bele a levélbe, hiszen nagyon 

balesetveszélyes. Rázócsíkok elhelyezését javasolnám ide.  

 

Szabó Péter: Hétfőtől kezdődően nyári diákmunkások a Mezőtúr közterületi adatbázisának kiépítését 

segítendő elkezdik felmérni Mezőtúr utcanév tábláit. Ez azzal jár, hogy az utcák sarkán ingatlanokra 

befotózás történik. Kérek mindenkit, hogy segítsék ezt a munkát. A diákok megbízólevéllel, kitűzővel 

és önkormányzati felhatalmazással fognak rendelkezni.  

 

Harmat Mihályné: A Törő Pál úton végigtakarították a csatornákat?  

 

Szabó Péter: Azon a lokális helyen a csatornát kitakarították, de a többi helyen folyamatosnak kell 

lennie. Nemcsak a kivitelezőnek, hanem a szerződött partnerünknek a munkája is szükséges ahhoz, 

hogy a csapadékcsatorna-hálózat üzemképes legyen. A kivitelezés során állapotrögzítő felvételek 

készültek. Amennyiben a nyílt csatornába építési törmelék kerül, annak a takarítása a kivitelező 

feladata. A hálózat üzemképességének a biztosítása vagy a lakó, vagy az Intézményellátó Kft. 

feladata. A Kertvárosban szintén nyári diákmunkások fogják felmérni a beomlott 

csapadékcsatornákat.  

 

Kötél János: A sportpálya sarkánál van egy TRV által javított csőtörés, melynek homokkal van a 

teteje megszórva. A múlt héten is egy idős bácsi elesett, mert belement a homokba.  

A Benkő Gyula utcában volt egy hírközlési kábel elvágás, ott van egy mély árok és nincs 

körbekerítve.  

 

Szabó Péter: A KÜZ programba fel van rögzítve, jeleztük is Telekomnak, hogy állítsák helyre. 

Reméljük, hogy mielőbb meglesz.  

A TRV-s napirendnél erről beszéltünk, hogy hónapokig nincs helyreállítva a munkaterület. Több 

helyen is van, ahol helyreállítottak, de mégis megsüllyedt az út.  
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Szűcs Dániel: A külterületi utaknál most kiemelten a Zsibó horgásztó melletti útszakasz kerül 

javításra, ahogy a Vakotazughoz megyünk be.  

A külterületi utakra beadott pályázatunk kapcsán hiánypótlás kaptunk, melyet a kollégák határidőre 

benyújtottak. Bízom benne, hogy végre eredményt is kapunk a pályázatunkkal kapcsolatban. Ebben 

a Hercegasszony birtokhoz bevezető út felújítása, a földhídhoz vezető út megépítése, valamint a 

Peresen a Vakotazugnál egy U alaknak útalappal történő megépítése van benne.  

 

Munkánk végére értünk, a képviselő-testület nyilvános ülését bezárom, munkánkat zárt üléssel 

folytatjuk.  
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